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Slagelse den 19. september 2019 
 
Til:  Slagelse Kommune, Center for Kultur Fritid og Borgerservice, 

  Fritidsafdelingen 
 
Att.: Casper Skov Andersen 
 
 
Vedr.: Kommentarer til vedligeholdelsesplanen – HVAD FØRER DET TIL? 
 
 
Vi er selvfølgelig positivt stemt for at medvirke til synliggørelsen af, hvad der sker på vedligeholdelsesfronten 
i Vesthallen, men jeg kan som formand for bestyrelsen ikke gennemskue hvad det skal bruges til, idet vi hele 
tiden får at vide, at Kommunen ikke har nogen penge – og hvad så.  

Vi har ved flere lejligheder forsøgt at få hjælp til investering i gulv, energibesparende led lysarmaturer mv., 
men det er måske ikke penge det drejer sig om. 
 
 
Derfor stiller jeg disse spørgsmål på vegne af Vesthallens bestyrelse: 

1. Hvad skal der ske - efter at vi og vore kolleger i de andre selvejende haller har indrapporteret vore 
vedligeholdelsesplaner i år/2019? 

 Hvad er proceduren, hvornår fremlægges der materiale til beslutning og hvornår træffes der beslutninger. 
 
2. Hvad er der sket siden vi indrapporterede vore vedligeholdelsesplaner i 2018? 
 
3. Hvad er der sket siden det skærpede bygningssyn den 24-04-2012? 

Her står der bl.a.: 
Halgulvet er fra ca. 1992 og er det man kalder for ”godt brugt”. Den er fyldt med småskader og steder 
hvor limningen har sluppet. På grund af omsvejsning af gulvet, er svejsningerne visse steder, over dobbelt 
så brede som de bør være. Rest levetid bedømmes til at være ca. 2-3 år. 

Jeg håber - I forstår min frustration og min skepsis i f. m. indsamling af data om vedligeholdelse i hallen! 
 
4. Hvad har Vesthallen og Kommunale Ejendomme fået ud af indrapporteringen siden 2012? 
  

Med andre ord – HVAD FØRER DET TIL? 
 

 

Med venlig hilsen 
Kurt Petersen 

Formand for Vesthallens bestyrelse 
 

  


